
Un ple «innecessari«

Vilob� fa una sessi� a petici� del GMI i l'alcaldessa critica que els punts ja

els va contestar per escrit

El ple d'ahir va enfrontar inicialment l'oposici� i el

govern.<br/>

vilob� d'Onyar va celebrar ahir un ple extraordinari que contenia deu

punts a l'ordre del dia i que havia demanat el grup de l'oposici�, el

GMI, a principis del mes de setembre. Abans d'iniciar-se, per�,

l'alcaldessa de Vilob�, Olga Guillem (CiU), va assegurar que al parer

del seu govern hi havia"la innecessitat de celebrar el ple" i �s que

segons va dir, "les mocions que hi ha al ple, s�n q�estions que vam

donar per escrit". A banda, va dir que no contestarien les mocions

durant el ple per� f inalment es van debatre els punts.

El grup del GMI, que es troba a l'oposici�, per la seva banda, va

criticar l'actitud de Guillem i de fet li van criticar que "no �s la

potestat de l'alcaldessa dir que no es faci un ple" i va acusar-la de

"fer el possible perqu� no se celebr�s", va ressaltar el por taveu Josep Borrell. Tot i aquesta discussi� inicial, el

ple es va desenvolupar amb normalitat malgrat les desavinences entre ambd�s grups municipals.

Un del punts pol�mics del ple  i que ha  mobilitzat ve�ns del poble en els darrers mesos �s la planta d'extracci�

d'�rids a la urbanitzaci� de can Bells. El GMI va demanar que tota la corporaci� municipal es posicion�s en

contra de la planta per�, f inalment, la moci� es va retirar. Ja que l'edil de Governaci�, Salvador Mar t�, va

assegurar que �s una planta que pot ser que no es desenvolupi per la situaci� econ�mica. I a banda, va dir, que

hi ha el comprom�s de l'empresa de mantenir m�s dist�ncia amb les parceláles i cases de la zona. I va afegir que

es far� un tal�s de 8 metres d'al�ada que evitar� mol�sties.
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